

A/NE-KLH/661

回應WSD的擬問

(a) No discharge of effluent or foul water into adjoining land, storm water drain, channel,

stream or river course is allowed. Such foul water or effluent shall be collected and disposed of outside WGG.

我等清楚知道申請範圍在雨水收集區，因此我等絕對不會將所有污水排放在雨水渠及鄰近的政府河道。

我等停車場不會設置洗手間，及禁止在停車場內進行洗車工序，因此場內不會產生污水。

(b) All solid waste and sludge arising from the proposed development shall be disposed of properly outside WGG

如在開發期間若有產生的固體廢物和污泥，我等會聘請專業工程公司將有關廢棄物料全部運往堆填區棄置。

(c) The use, and storage of pesticides, herbicides, toxicants, chemical solvents, larvicidal oil, rodenticide, tar and petroleum, oil are strictly prohibited in WGG.

我等停車場絕對不會使用及儲存有害物品包括，農藥，除草劑，毒藥，化學溶劑，剎虫油，剎鼠劑，焦油，農業肥料及石油產品。

(d) No chemicals including fertilizers and detergents shall be used/stored without the prior approval from the Water Authority.

在停車場內，絕對禁止在場內作行清洗汽車的工序，包括存放清潔劑在內的化學物品。

(e) Oil leakage and spillage are not allowed within WGG at all times. Oil and grease decontamination kit such as absorbent pads shall be made available to decontaminate any possible oil leakage or spillage. Control measures including not allowing oil tanker to park inside the vehicle parking spaces shall be implemented to avoid oil leakage or spillage in the gathering grounds

我等絕對依照貴署的要求防止漏油情況出現，及每小時排出員工查看停車場內車輛情況，而場內多處地方將會放置吸油氈，如發生漏水情況出現可減少污染的程度，及將受污染的泥土清走再鋪上新的泥土以作更換。同時停車場內絕對禁止貨車進入或停泊包括所有運油車，存放化學的車輛，油罐車等等。

(f) The vehicle park, control room, electricity meter room and their associated activities shall be located away from any water courses as far as possible. Signage for alerting not to pollute WGG should be displayed.

我等場內主要的設施都會遠離河道，而場內不會設置洗手間，所有完工及訪客只須步行5分鐘便可到達鄰近的公廁因此我等場地不會產生廢水的排放。

- (g) Fencing shall be erected on the sides-facing the. nearest stream course to trap all wind-blown litters within the site of development
鄰近河道位置我等已設置圍板，絕對不會有垃圾被大風吹離停車場。場內會設置告示板提醒車主們不要污染停車場。及鄰近河道。
- (h) Site surface should be impeneable to oil' and, grease as far as practicable. Any soil contaminated with fuel leakage shall be. immediately removed off site and the voids arising from removal of contaminated soil shall be replaced by suitable material to the satisfaction of the Water Authority.
場地內地面已鋪上1層碎石及石粉混合物料，經重型壓土機壓實，如果不幸有漏油事件發生，我等會將有關土壤全部清除，再填補上新的坭土。及通知水務署及環保署備案。
- (i) Vehicle park shall be surrounded by kerbs and drains. Drainage traps such as grease traps and petrol interceptors sball be installed at. each of the drainage outlets and shall be under proper .maintenance. All such drainage traps shall have sufficient capacity to ensure the proper interception and collection of fuel and lubricants in surface run-off for off-site disposal. Proper maintenance and disposal records should be maintained.
我等場地內已設置排水渠，在每個轉接位都設有隔沙坑，在尾段還設有一個標準隔油池，防止油污經過排水渠流至河道。同時我等場地的排水流量由專業工程師計算，同時我等場地四周設有圍板，而因渠道滿溢的情況不會出現的。
- (j) Besides vehicle parking, other activities such as on-site vehicle inspection maintenance, repairing and washing activities shall not be allowed in the proposed development.
我等場地只可停泊私家車，及絕對禁止在場內進行汽車檢查，維護，修理及清洗等其他活動。
- (k) The operation and maintenance of the control room and electricity meter room shall not cause any contamination and leaching of contaminants to WGG.
場地內的電錶房及管理處不會產生污水情況出現，我等停車場不會申請水錶，因此不會產生污水。
- (l) The “Conditions of Working within Water Gathering Grounds” shall be complied with.
停車場運作期間，將會依照 (集水區作業條件)的指引。